

## Referat fra styremøte i Os roklubb.

Sted: Roklubben

Dato/tid: 09.01.2018, kl 19.15 – 22.15.

Til stede: Rolf Hustad, Eirik Vevatne, , Sissel Beate Kallekleiv, Sissel Lothe Høvik, Tore Grindevoll, Mattias Haugland, Thorbjørn Sperrevik Hansen og Monica Moberg.

### Saker:

1. Referat frå 16.11.2017 er godkjent.
2. Forbereding til årsmøtet; Møtedato, torsdag 22 februar kl 18-20. Alle rapporter skal sendast til Rolf i løpet av januar og vil bli lagt ut på klubben sin facebookside 14 dager før møtet. Sportsleg uttale må framførast i kortversjon og skriftleg i fullversjon.
3. Roklubben har fått 120.000,- til kjøp av båt av Gjensidigestiftelsen og Rolf sjekker pris og bestiller ein dobbeltsculler i vektklasse 85-95 kg.
4. Kjøp av båt til Arne Hadler-Olsen. Styret har vedtatt ei 60/40 deling, Os roklubb/Arne. Avtalen vil kreve at båten vert Os roklubb sin etter 5 år. Rolf lager til ein skriftleg avtale med Arne.
5. Aktiviteter i 2018: Eirik informerte om kommende aktiviteter og hvilken regatta klubben vil delta på:
  - C2 NM for Erling og Arne
  - Innendørs hoppmasterskap
  - OMM (Os mesternes mester) i løpet av våren
  - Ulvensprinten 1 mai
  - Stokkavatnet 26-27. mai
  - Østlandsregatta 9-10 juni
  - Tunevatnet 18-19 august
  - Ulvenregatta 8-9 september
  - Triatlon 2 september
  - NM 22-23 september
  - Vangsvatnet for JA og senior 6 oktober
6. Sissel L. H. og Thorbjørn må vere dommeraspiranter i år og må velge ut hvilke stevner dei vil delta på.
7. Rolf sender søknad om å få arrangere Ulvensprinten på Ulvenvatnet 1 mai.
8. Heimesida til klubben treng fornying og Sissel K. sjekker om vi kan få hjelp til å sette opp ei ny side som kan oppdaterast gjennom facebook sida.
9. Rosjefens pokal 2017 var diskutert og styret vart einig om to kandidater.
10. Trenersituasjonen er sårbar, Eirik har Thorbjørn som reserve, men han er mykje opptatt med jobb og har problem med å koma på kort varsel. Lars Eirik og Mikael har sagt seg villig til å vere hjelpetrener/kjøre følgebåt når det er juniortrening. Sissel L. H. foreslår at styret gir ein kompensasjon/betaling for dette.
11. Rosjefen vil satse på lagbåtar og 1-åre båtar i 2018 for å bygge lag.
12. Rolf jobbar med prosjekt Vindalsvatnet og vil ta kontakt med Os bygg og eigedom for vidare framdrift.

13. Rolf jobbar med å få inn sponsormidlar og ønsker tips til kvar vi kan søke. Vi må vere tidleg ute med sponsorsøknader til regattaer, koiskdrift, pinnekjøttlotteri og tilsvarande arrangement. Søknader må sendast til Kiw Moberg, Tine, Lerøy og Rema 1000. Styret må og bestille plass for loddsalg på Amfi lørdag 8 desember.

14. Styret ønsker å opprette ei forelddegruppe som kan ta seg av ativiteter som basar, medlemsmøter, dame- og herretreningar m.m. Styret foreslår at eit av styremedlemene er med som bindeledd i denne gruppa.

15. Dugnader 2018; Brygge og terrasse må skiftast ut med ca 200 m2. Forslag om å male stue. Hjørnet på klubbhuset må jekkast opp og det må pelast ned fundament. Vektutstyret må flyttast opp på møterommet. Eirik har fått tilbud om vektutstyr frå Sprek og blid og skal sjekke dette ut.

16. Banene skal leggest ut lørdag 21 april kl 10 og det blir og felles vaskedugnad for heile klubbhuset samme dag. Tore foreslår å ta inn 3-4 baner rett etter regatta om høsten slik att det ikkje blir for myje arbeid seint på hausten.

17. Det må etablerast rutine for gjennomgang av materiell før og etter rosesong.

18. Styret vil søke sanitetsforeningar i Os om søtte til innkjøp av kjøkkenmateriell som panner, vaffeljern, kaffetraktere og diverse. Monica sjekker med mona v solberg, leiar for Søre Neset.

19. Rolf sjekker pris på gulvvaskemaskin.

20. Det må ryddast under trappa og lage til hyller for lagring av utstyr.

12. Os vidaregåande skule vil sponse roklubben med skap for hjertestarter. Eirik følger opp dette.

22. Neste møte er sett til tirsdag 06. februar 2018 kl 19.15.

---

Rolf Hustad  
Leder

---

Monica Moberg  
Ref